
Andelsboligforeningen Kirkendruphaven
Referat af bestyrelsesmøde: 13-10-2022

Til stede:  Tina (9), Lars (13), Louise (35) og John (27)
Afbud: Kasper (23)

Protokol:
• Underskrives næste gang. 

Regnskab:
• Regnskabet ser fint ud, dog lige bortset fra at der jo ikke er kommet nogen husleje ind. Det bliver der 

rettet op på i November måned, hvor vi trækker dobbelt. Det bliver selvfølgelig rettet tilbage til nor-
malen igen til December. 

Løbende opgaver:  
• Intet. 

Korrespondance:
• Intet. 

Eventuelt: 
• Vi har modtaget en realkreditoversigt for 2023. I den er vi blevet gjort opmærksomme på at vores ene 

lån udløber i december 2024. Så det er vi igang med at kigge på, så vi kan få det langt om på det bedste 
tidspunkt. 

• Årets sommerfest var en stor succes. Der var et flot fremmøde og vi havde en helt fantastisk aften og nat. 
Tak til alle som var med til at feste. 
Fremadrettet bliver sommer festen afholdt d. 3 lørdag i August, så sæt kryds i kalenderen allerede nu. 

• Vi holder i år julehygge fredag d 16/12 kl 16.00. Der vil blive serveret gløgg og æbleskiver, husk egen kop. 
Tilmelding er nødvendig, så vi ved hvor meget der skal købes ind. 

• En del af det fældede træ nede på hjørnet, er blevet fjerne. Hvis nogen har undret sig over der holdt en 
trailer dernede, så har vi givet det væk. I disse tider, skal vi jo hjælpe hvor vi kan. 

Næste møde:
• Næste møde 6.12.2022 hos John. 

Med venlig hilsen
Bestyrelsen
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